
 
Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 27 kwietnia 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

27 kwietnia 2017 r. o godzinie 18:00 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Emil Antipow (WSMiP) 

Magdalena Olbert (WFarma) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Piotr Piszczek (BiNoZ) 

Paula Złotowska (WPiA) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Konrad Kulikowski (WFilozf) 

Katarzyna Konik (WSMiP) 

 

Komisja Rewizyjna: 

Dominik Borowski (WP) 

 

Zaproszeni goście: 

Katarzyna Lorenc – kandydat na członka Komisji Kultury i Promocji 

 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Wybór protokolanta.  

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady (ref. Natalia Czyżowska) 

4. Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. Natalia 

Czyżowska)  

5. Powołanie nowego członka Komisji Kultury i Promocji - Katarzyny Lorenc (ref. K. 

Konik) 

6. Materiały promocyjne (ref. Katarzyna Konik) 

7. Wiosenny wyjazd integracyjny (ref. Katarzyna Konik) 



8. Wybór sali na zajęcia sportowe (ref. Piotr Piszczek) 

9. Omówienie bieżących spraw związanych z pomocą materialną (ref. Dominik Hodurek) 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

11. Zamknięcie posiedzenia  

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

18:02 – Prezes TD UJ Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2  

Wybór protokolanta 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad wyborem Katarzyny Konik jako 

protokolanta. W ramach obowiązków Radnego TD UJ oraz pracownika biura TD UJ, Katarzyna 

Konik będzie pełniła funkcję protokolanta podczas posiedzeń Rady TD UJ. Rada TD UJ 

przyjęła uchwałę jednomyślnie. Oddano głosy: 9 – za, 0 - wstrzymujące się, 0  - przeciw. 

 

Punkt 3  

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady 

TD UJ z dnia 23 marca 2017 roku. Rada TD UJ przyjęła protokół. Oddano głosy: 7 – za, 2 - 

wstrzymujące się, 0  - przeciw. 

 

Punkt 4  

Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

Natalia Czyżowska przedstawiła dwie sprawy odwołań w konkursie.  

 

S. T. nie otrzymała dofinansowania z związku z nierozliczeniem środków z poprzedniej edycji. 

W rzeczywistości środki zostały rozliczone przez DWM w terminie późniejszym. Natalia 

Czyżowska przedstawiła rekomendację Agnieszki Batko, aby przyznać S. T. dofinansowanie 

w wysokości 330 zł. Konrad Kulikowski wyraził wątpliwość do merytoryczności wydarzenia. 

Paula Złotowska zauważyła, że Zespół ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności 

Doktorantów nie ocenia warstwy merytorycznej wniosków. Katarzyna Konik dodała, iż we 

wniosku konieczne jest uzasadnienie wyjazdu. Emil Antipow zwrócił uwagę, że odrzucenie 

wniosku z powodów merytorycznych oznaczałoby podważenie opinii opiekuna naukowego, 

podpisującego i akceptującego wniosek.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyznaniem dofinansowania S. T. Rada 

TD UJ przyznała 330 zł na opłatę konferencyjną. Oddano głosy: 7 – za, 2 – wstrzymujące się, 

0 – przeciw. 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła sprawę A. S., proszącą o wydanie monografii po terminie oraz 

o zniesienie sankcji wynikających z niedotrzymania terminu publikacji dofinansowanej przez 

TD UJ monografii.  



Paula Złotowska zauważyła, że Rada TD UJ zobowiązana jest działać sprawiedliwie w 

stosunku do wszystkich doktorantów. Dominik Borowski oraz Natalia Czyżowska wyrazili 

opinię, że stworzenie precedensu może skutkować  dezorganizacją rozliczania środków z 

konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów TD UJ. Konrad Kulikowski zwrócił 

uwagę, że jeśli celem jest podniesienie jakości monografii, to prośba jest uzasadniona. Natalia 

Czyżowska dodała, że w momencie przyjmowania wniosku konkursowego monografia musi 

posiadać recenzję. W związku z tym w chwili uzyskania dofinansowania publikacja była 

zaakceptowana przez recenzenta. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad cofnięciem dofinansowania A. S. Rada 

TD UJ cofnęła dofinansowanie A. S. na publikację monografii. Oddano głosy: 8 – za, 1 – 

wstrzymujący się, 0 – przeciw. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad utrzymaniem sankcji względem A. S., 

wynikających z Regulaminu. Rada TD UJ podjęła decyzję o utrzymaniu sankcji. Oddano głosy: 

8 – za, 1 – wstrzymujący się, 0 – przeciw. 

 

Punkt 5  

Powołanie nowego członka Komisji Kultury i Promocji - Katarzyny Lorenc 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji - Katarzyna Konik zarekomendowała powołanie 

w skład Komisji nowego członka – Katarzyny Lorenc. Katarzyna Lorenc przedstawiła swoją 

osobę Radzie TD UJ. Katarzyna jest doktorantką na Wydziale Zarządzania i Komunikacji 

Społecznej w Instytucie Dziennikarstwa, Mediów i Komunikacji Społecznej, posiadającą 

doświadczenie w Kole Dziennikarzy, Kole Nauk o Mediach, w pracy managera, w 

mentorowaniu podczas Erasmusa, związana jest również z mediami i marketingiem. 

 

Natalia Czyżowska zadała pytanie o motywacje oraz o to czym Katarzyna chciałaby zająć się 

w ramach pracy w Komisji. Katarzyna Lorenc stwierdziła, że zawsze udzielała się podczas 

studiów, a na etapie doktoratu odpowiednia i zgodna z zainteresowaniami będzie Komisja 

Kultury i Promocji. Dodała, iż chętnie zajmie się sprawami organizacyjnymi. Katarzyna Konik 

uzupełniła, że kandydatka uczestniczyła już w spotkaniu Komisji i wywiązała się z 

wyznaczonych jej zadań. 

 

18: 35 – wchodzi Dominik Hodurek 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie nad składem Komisji Skrutacyjnej: Dominik 

Borowski, Michał Ożóg i Magda Olbert. Skład Komisji został zatwierdzony jednogłośnie.  

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne w sprawie powołania Katarzyny Lorenc w 

skład Komisji Kultury i Promocji. Magdalena Olbert ogłosiła wyniki. Wydano 10 kart do 

głosowania. Wszystkie głosy były ważne. Oddano głosy: 10 – za, 0 – wstrzymujących się, 0 – 

nie.  

 

 

 



Punkt 6 

Materiały promocyjne 

Katarzyna Konik przedstawiła sprawę wydatków na materiały promocyjne TD UJ. TD UJ 

rocznie wydaje ok. 12 000 tysięcy złotych na ten cel. Rozpoznanie ofert firm dostępnych na 

rynku gadżetów promocyjnych przez Katarzynę Lorenc, wskazuje, że TD UJ może 

zaoszczędzić środki finansowe, zmieniając dostawcę materiałów na Studio Siedem. 

 

Natalia Czyżowska zauważyła, że zaoszczędzone pieniądze mogą zostać przekazane na 

imprezę z okazji 25-lecia TD UJ.  

 

Podniesiony został temat sensowności zakupu pendrivów jako materiałów promocyjnych. 

Stanowią koszt prawie 5 000 zł. Decyzja zostanie podjęta w terminie późniejszym, gdyż 

pendrivy są zamawiane na jesień z okazji ABC Doktoranta. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad zmianą dostawcy materiałów 

promocyjnych. Rada TD UJ podjęła decyzję o zmianie. Oddano głosy: 10 – za, 0 – 

wstrzymujący się, 0 – przeciw. 

 

Natalia Czyżowska przypomniała, że Rada podczas wcześniejszego posiedzenia przekazała 

kwotę 650 zł na kubki, które mają być rozdawane na Salonie Naukowym.  

 

Punkt 7  

Wyjazd integracyjny 

Katarzyna Konik przedstawiła plan wyjazdu integracyjnego. Wyjazd odbędzie się w terminie 

2-4 czerwca 2017 roku. Celem jest miasto Eger na Węgrzech. Noclegi zostały zarezerwowane. 

W momencie potwierdzenia firmy transportowej, zostanie ogłoszony nabór. Problem stanowi 

kwestia przewodnika. W związku z tym Magdalena Olbert zaproponowała skontaktowanie się 

z doktorantem Danielem Grzałką. Rada zadecydowała, że warto zrezygnować z opcji droższych 

śniadań na rzecz dodatkowych atrakcji.  

 

Punkt 8  

Wybór Sali na zajęcia sportowe 

Piotr Piszczek przedstawił aktualną sytuację dotyczącą wynajmu sali na zajęcia sportowe. 

Skontaktowano się w tym celu z ok. 40 instytucjami. Niestety w ciągu roku 

szkolnego/akademickiego, większość sal jest już wynajętych. Pod rozwagę należy poddać salę 

w VII Liceum Ogólnokształcącym przy ul. Stanisława Skarbińskiego 5. Szkoła dysponuje salą 

oraz boiskiem. Cena wynajmu sali to 60 zł netto. Jest to duży koszt, jednakże TD UJ mogłoby 

wynajmować tylko boisko zewnętrzne za 40 zł netto. Piotr dodał, że aktualnie sali, spełniającej 

warunki nie ma. Można natomiast spróbować znaleźć salę na kolejny rok szkolny/akademicki 

w lipcu, gdyż wówczas placówki podpisują nowe umowy.  

 

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę, że należałoby zorganizować dwa lub trzy wyjścia, aby 

sprawdzić czy doktoranci są zainteresowani uczestnictwem w tego typu zajęciach. 

 



Piotr Piszczek poinformował, że planowana wycieczka na Turbacz nie odbyła się ze względu 

na złe warunki pogodowe oraz niedziałający wyciąg. Na udział w wycieczce zdecydowało się 

ok. 8 osób. Referent zastanawia się nad przyczyną małego zainteresowania doktorantów 

wydarzeniem. 

 

Katarzyna Konik zaproponowała organizację cyklicznych wydarzeń o charakterze sportowym 

(raz na dwa miesiące) zamiast wynajmowania sali w stałych godzinach. Piotr Piszczek 

podkreślił, że do tej pory nie znano kosztu wynajmu, w związku z tym nie można było 

rozdysponować środków na jednodniowe wydarzenia. Obecnie podjęte są działania w tym 

zakresie. Wśród propozycji podło: Święto Storczyka (21 maja),oraz wycieczki ZPKWM z 

cyklu Skocz z nami na Jurę (13 lub 14 maja, 27 lub 28 maja). Ponadto 10 lub 11 czerwca 

zostanie zorganizowana wycieczka do Ojcowskiego Parku Narodowego. Piotr Piszczek zgłosił 

propozycję pokrycia kosztów uczestnictwa (7zł/os.) ze środków TD UJ. Konrad Kulikowski 

zauważył, że warto po pierwszej zrealizowanej wycieczce podsumować ilość chętnych.  

Natalia Czyżowska zapytała kiedy zapadają decyzja o terminie wycieczek organizowanych 

przez ZPKWM. Piotr Piszczek zadeklarował kontakt z organizatorem z prośbą o ustalenie daty. 

Podsumował również, że wycieczka 27 lub 28 maja odbędzie się natomiast nie ma pewności 

co do  wycieczki 13 lub 14 maja. 

 

Natalia Czyżowska zapytała o możliwość zorganizowania wyjścia na kręgle dla doktorantów. 

Piotr Piszczek po zapoznaniu się z ofertami i cennikiem, złoży prośbę o elektroniczne 

głosowanie. 

 

Punkt 9 

Omówienie bieżących spraw związanych z pomocą materialną 

W związku z niestosowaniem się niektórych studentów do poleceń podczas ewakuacji, 

Dominik Hodurek przedstawił zaproponowany przez Panią Kanclerz UJ Ewę Pędracką-

Kwaskowską zapis w regulaminie domów studenckich. Propozycja dotyczy dodania w § 8 ust 

2a zapisu, iż:  

W przypadku powzięcia informacji o doktorantach nieprzestrzegających zasad ochrony 

przeciwpożarowej lub utrudniających akcję ewakuacyjną Prorektor UJ ds. dydaktyki może 

podjąć decyzję o pozbawieniu miejsca w domu studenckim lub skierowaniu doktoranta na 

szkolenie z zakresu ochrony przeciwpożarowej. Odmowa udziału w szkoleniu skutkuje utratą 

miejsca. O podjętych działaniach informuje się Prezesa TD UJ. 

Incydent dotyczył wyłącznie studentów, jednakże w związku z tym, że w regulaminie figurują 

zarówno studenci i doktoranci, przepis musi dotyczyć obydwu grup. 

Natalia Czyżowska zauważyła, że doświadczenie pokazało, iż zapis jest konieczny. Konrad 

Kulikowski wielokrotnie podkreślił, że bezpieczeństwo jest najważniejsze.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad proponowaną zmianą. Zmiana została 

przyjęta przez Radę TD UJ jednomyślnie. Oddano głosy: 9 – za, 0 - wstrzymujące się, 0  - 

przeciw. 

 



Dominik Hodurek przedstawił bieżącą sytuację dotyczącą stypendiów oraz ustalony terminarz 

prac, podobny do zeszłorocznego: 

- 12 czerwca – 23 czerwca 2017 r. – I tura składania wniosków o przydział miejsca w domu 

studenckim, dla osób posiadających status doktoranta w roku akademickim 2017/2018. 

- 15 lipca 2017 r. – ogłoszenie decyzji dla wnioskodawców I tury. 

- 1 września – 11 września 2017 r. – II tura składania wniosków o przydział miejsca w domu 

studenckim, dla kandydatów na studia, którzy uzyskają status doktoranta w roku akademickim 

2017/2018. 

- 1 września – 11 września 2017 r. – Termin składania odwołania od decyzji w sprawie 

przyznania miejsca w domu studenckim dla wnioskodawców z I tury. Jednocześnie jest 

to termin na potwierdzenie rezerwacji miejsca w domach studenckich dla doktorantów, którym 

przyznano miejsce w I turze. 

- 18 września 2017 r. – ogłoszenie decyzji dla wnioskodawców II tury. Jednocześnie jest 

to termin ogłoszenia wyników odwołań z I tury składania wniosków. 

- 18 września – 21 września 2017 r. – Termin składania odwołania od decyzji w sprawie 

przyznania miejsca w domu studenckim dla wnioskodawców z II tury. 

-22 września 2017 r. – ogłoszenie wyników odwołań z II tury składania wniosków 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad terminarzem prac. Zmiana została 

przyjęta przez Radę TD UJ jednomyślnie. Oddano głosy: 9 – za, 0 - wstrzymujące się, 0  - 

przeciw. 

 

Dominik Hodurek zarysował przyszłą zmianę w regulaminie. Propozycja wyszła z Działu 

Nauczania, i dotyczy usunięcia zapisu o konieczności przedstawiania oświadczania o 

dochodach. Propozycja zostanie przesłana Radzie TD UJ, gdy tylko zostaną zakończone 

trwające nad nią prace. 

 

Punkt 10 

Wolne wnioski 

a. Konrad Kulikowski poruszył temat Ameera Alkhawlany, doktoranta UJ deportowanego do 

Iraku. Zdaniem mediów, doktorant został deportowany natychmiastowo, chociaż sąd stwierdza 

bezzasadność takiego postępowania. Konrad Kulikowski zastanawiał się, czy Rada TD UJ nie 

powinna się wypowiedzieć lub podjąć jakiś działań.Paula Złotowska zauważyła, że działalność 

TD UJ nie może opierać się na danych prasowych i domysłach. Podniosła także, że TD UJ nie 

posiada środków, ani funkcji procesowej w tej sprawie. 

 

b. Natalia Czyżowska poinformowała, że Prorektor ds. dydaktyki prof. dr hab. Armen Edigarian 

wszczął procedurę sprawdzania czy proponowane przez TD UJ zmiany w regulaminie są 

zgodne z prawem i Statutem UJ. Będę one przegłosowywane na kolejnym Senacie UJ, 

odbywającym się pod koniec maja. 

 

 

 

 



Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia 

Prezez TD UJ Natalia Czyżowska zamknęła obrady o godzinie 20:21.  

 

 

 Protokołowała  

 Katarzyna Konik 

 


